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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 
Dato:  30. august 2021 Tidspunkt:  17.00 – 19.30 

 
Sted:  Personalerummet 

Møde indkaldt 
af: 

SB 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Afbud:  

Arrangør  

Referent: NM 

Tidtager:  

Deltagere: Formand, Tina Quaade Skotte, Claus Holm, Dorthe Rousing, Malene Klarskov 
Dilling, Henrik Olsen og Ann-Marie Lykkebo Schultz Bengtsen. 

Elevrep.:  
Medarbejderrepræsentanter SJ og LA,  
Ledelse: Skoleleder Signe Broe (SB), Viceskoleleder: Nete Maegaard (NM) og 

SFOleder Jimmy Holm Divas (deltager ikke) 
 

 

Vi begynder med at se vores opdaterede multibane og belægning ;o) 

 

1. Emne:  Suppleringsvalg  (10 min) 

Praktisk gøremål Henrik Olsen ønsker at fortsætte, selv om han ikke længere har barn på skolen. 
Bestyrelsen træffer beslutning herom. I så fald foreslår Signe, at vi af denne grund 

kommunikerer skriftligt via Outlook? Evt. indsamling er e-mail adresser. 
 
Styrelsesvedtægten: 
§ 5. Valg af øvrige repræsentanter 
Hvis skolebestyrelsen ønsker, at der vælges repræsentanter fra det lokale 
erhvervsliv, lokale ungdomsuddannelsesinstitutioner eller lokale foreninger til 
skolebestyrelsen, fastlægger skolebestyrelsen selv proceduren for valg af disse 
repræsentanter. 

 
Valg af næstformand og ét medlem. Hvordan finder vi disse medlemmer? 

Forældremøderne? 
 
 

Konklusion Vi drøftede sagen og besluttede at udvide skolebestyrelsen med yderligere 2 
personer og Henrik Olsen er valgt.  

Der er i alt 4 ledige pladser. To medlemmer og to suppleanter.  
En forælder fra 0. klasse har henvendt sig og vil gerne være med i bestyrelsen.  
Alle skolebestyrelsesmedlemmer fortæller om vores manglende medlemmer på 
forældremøderne.  
Vi konstituerer os på næste møde, hvor vi forhåbentlig har fået nye medlemmer.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Formanden sender dagsorden til Henrik Tina Quaade Skotte  

Skolebestyrelsesmedlemmer fortæller om 
skolebestyrelsen på forældremøderne 

Alle  
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2. Emne:  Forældremøder  (10 min) 

Beslutning: Hvem deltager på møderne? 
 

0. 25/8 Dorthe 
1. 1/9 Tina 
2. 15/9 Henrik 
3. 8/9 Dorthe 
4. 31/8 Malene 
5. 22/9 Dorthe og Tina 
6. 15/9 Henrik 

7. 29/9 Malene 
8. 1/9 Tina 
9. 25/8 Ingen 
 
Klokken 17.00-18.30 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

3. Emne:  Søgning af fonde fremadrettet  (15 min) 

Beslutning Skal vi give dette et yderligere skud? 
 

Konklusion SB fortalte om en anden folkeskole, der havde fået midler. Vi vil gerne arbejde 
videre med ansøgning om midler, evt. med en anden vinkel end tidligere. 
Sundhedspuljer. 
Vi aftaler at holde arbejdende møde næste gang - eller gangen derefter.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

4. Emne:  Fælles forældreråds møde (15 min) 

Praktisk gøremål Planlægning og koordinering af fælles forældreråds møde. 

Konklusion Hvis vi ikke har fondssøgning på næste gang, kan vi arbejde med fælles 
forældremøde og andre med fonde.  
 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Læs om Red Barnets forældre-skole-hjem-samarbejdet. 

https://redbarnet.dk/skole/boerns-rettigheder/alle-

sammen/foraeldre-skole-hjem-samarbejdet/ 

Alle Læs inden 
mødet. 

   

   

 

5. Emne:  Den nationale trivselsundersøgelse 2021 (40 min) - bilag 

Drøftelse og 
input 

Signe gennemgår resultaterne for skolen, samt kommer med bud på, hvordan vi 
fremadrettet kan arbejde med disse data. MED og personalet er medskabende her. 

https://redbarnet.dk/skole/boerns-rettigheder/alle-sammen/foraeldre-skole-hjem-samarbejdet/
https://redbarnet.dk/skole/boerns-rettigheder/alle-sammen/foraeldre-skole-hjem-samarbejdet/
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Vi drøfter data; og ønsker forældrenes input til, hvordan vi i år kan arbejde med 
resultaterne, da de ændres fra kommende måling samt bud på, hvad man som 
forældre har brug for ift. klasserne trivsel. 

Konklusion Signe fortalte om dette års trivselsundersøgelse. Som et nyt tiltag afholder vi to 
gange om året konferencer, hvor vi drøfter trivselsundersøgelsen og hvilke tiltag, 
vi kan gøre for at øge trivslen.  
Fremadrettet vil klasserne på forældremøderne blive præsenteret for 
trivselsundersøgelsen fra foråret.  
På MED-møde har vi aftalt, at hele skolen skal arbejde med demokratisk dannelse, 

støtte og inspiration.  
Skolebestyrelsen kunne ønske mere viden om, hvordan man håndterer uro i 
klassen. Konsekvenser? (Bkg. om fremme af god orden i folkeskolen.)  
Stemmer billedet man får hjemme, med det virkelige billede? Information fra 
lærere. Kommunikation. 

 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

6. Emne:  Budget 22 (20 min) – bilag 

Høring Bestyrelsen skal (så vi jeg ved) senest 1. sept. indsende høringssvar på kommende 
budget. Tina, Søren og Signe arbejder pt. på et udkast til et fælles høringssvar fra 
MED og SKB. 

Konklusion Vi takker for høringssvaret, dette sendes afsted.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

   

 

7. Emne:  Gensidig orientering (10 min) 

Til orientering Der kan ikke træffes beslutninger 

Orienteringspunkter: Signe:  

- nye ansigter på skolen 
- morgenmadscafe 
- morgensamlinger for hele skolen 
 

  

 

8. Emne:  Fælles middag (30 min) 

Drøftelse  

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

9. Emne:  Punkter til næste møde: 

Punkter: - Sundhedspolitikken: Sundhedspolitikken skal revideres på flere 
områder. Vi ser i skolen, at flere elever har energidrikke mv. med. 

Hvor går grænserne? Ligeledes på rygeområdet med Kalundborg 

Kommunes deltagelse i Røgfri Skoletid. 
 

 


